
Finansudvalget

Til: Finansministeren

Dato: 2. oktober 2024

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

FIU alm. del

Samrådsspørgsmål G
Anerkender ministeren, at flere kommuner ikke kan bruge den ekstra finansiering, der 
gives i 2025, på et velfærdsløft i form af varige driftsudgifter, fordi flere kommuner vil 
møde store udfordringer med finansieringen igen til næste år, og er ministeren villig til 
at iværksætte langvarige løsninger på udfordringerne med kommunernes finansiering? 
Der henvises til artiklen ”Borgmester: "Kommuneøkonomi er blevet til en omgang russisk 
roulette" bragt på nb-økonomi.dk den 3. september 2024.
Samrådsspørgsmålet har tidligere været stillet i folketingsåret 2023-24, jf. FIU alm. del - 
samrådsspm. V.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Lisbeth Bech-Nielsen (SF) og Pelle Dragsted (EL).

På udvalgets vegne
Simon Kollerup
formand
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